

深信堂幼稚園
有關家長圖書借閱及招募義工服務

- ◆ 目的：讓家長可以透過閱讀來擴闊認識育兒的資訊，也作幼兒喜愛閱讀的榜樣。
- ◆ 內容：鼓勵家長借閱圖書，每兩星期一次，按校方編定的時間到校借閱，並由2位義工家長協助登記及查閱歸還情況。本校亦增添了一些圖書，歡迎家長借閱。

高/低/幼班	每月雙週的星期三由上午11時45分至12時15分 (即2017年6月7, 21日, 7月5日)
--------	--

- ◆ 義工服務：家長將安排於借書處協助登記及查閱歸還情況，如對上述義工服務有興趣的家長，請填妥以下回條交給老師，校方收集回條後，將安排每段時間分配2位家長義工當值，時間安排將於稍後個別通知。
- ◆ 附帶事項：1. 2017年6月5日(星期一)至6月9日(星期五)為基督教香港信義會深信學校的考試週，為了學生的出入安全，故放學時間調整為12時10分，敬請注意！
2. 2017年5月30日(星期二)端午節，放假一天。

多謝合作！

校長李尚敏謹啟
2017年5月24日

-----✂(請沿虛線剪下)-----

有關家長圖書借閱及招募義工服務

李校長：

本人 樂意 未能
參加家長義工服務。

_____ 家長 _____ 謹啟
(學生姓名) (家長簽署)

2017年 月 日

*①請在適當的方格內加上✓；②請填寫有關資料。

Faith Lutheran Church Kindergarten

Circular Regarding Parents Reading and Volunteer Recruitment

24th May 2017

Dear Parents,

We believe parents are the most important teacher of your child. Therefore, we encourage parents to read more not only to broaden their knowledge but also to establish a role model for the children. Through this activity, parents may borrow books from school according to the schedule below. We would also like to invite parent volunteers to help for this activity. Parent volunteers mainly keep track of the books borrowing and returning.

Nursery/Lower/Upper Class	Biweekly (Wednesday 11:45am to 12:15pm) (7th, 21st June and 5th July 2017)
---------------------------	---

Parents who are interested in the voluntary work for the activity, please fill in the below reply slip and return it to your class teacher. The school will arrange two parent volunteers on each time slot. Exact time and date will be informed later.

Remark : 1. Monday 5th – Friday 9th June 2017 is the examination week of the ELCHK Faith Lutheran School.

For the sake of students safe, school hours will be postponed to 12:10p.m.

2. Tuesday 30th May 2017 is a holiday for Dragon Boat Festival.

Thank you very much for your attention and cooperation.

Ms Lee Sheung Man

The Principal

- ✂ - - - - - ✂ - - - - - ✂ - - - - - ✂ - - - - - ✂ - - - - -

Reply slip

Circular Regarding Parents' Reading and Volunteer Recruitment

Dear Principal,

Student's name: _____

I agree do not agree to take part in the voluntary work for the above activity.

Parent's name: _____

Signature: _____

Date: _____

(Please "✓" the appropriate box. Please fill in the relevant information)

